
2020 年海内外高层次人才需求表
Demand for high-level talents at home and abroad in 2020

单 位 名 称

company
name

浙江****有限公司

Zhejiang **** Co., Ltd.
单位类型

Compnay type
民营企业

Private Enterprise

单位简介

Introduction

浙江****集团成立于 1994年，是一家集高端纺织品的设计开发、研制生产、国内外销售技工贸为一体的国家高新技术企业、国家知

识产权优势企业。2017年，集团响应政府工业集聚号召，控股新建浙江****有限公司，资产资金 10196万元，其中绍兴市柯桥区转

型升级产业基金占 49%。公司位于风景秀丽的杭州湾曹娥江畔---绍兴市柯桥区国家级经济技术开发区东二路，总投资 5亿，其中固定

资产投资 3.5亿，厂房面积 9万平方米，员工 400余名，其中浙江省千人计划 1名，浙江省博士后 1名，省级海外工程师 2名，绍兴

市海内外英才 4名，建有投资 2000万元的超纤材料中心实验室，浙江省博士后工作站，2018年荣获浙江省专利奖，2019年荣获中国

纺织行业专利奖，已被认定为中国塑料合成革行业 10强企业和中国纺织行业竞争力 500强。公司累计申请专利二十余项，现有发明

专利 14项，注册商标 30余只,已通过国家知识产权体系认证。
Established in 1994, Zhejiang **** Group is a national high-tech enterprise and a national intellectual property advantage enterprise that
integrates the design and development, research and production of high-end textiles, sales of technology, industry and trade at home and
abroad. In 2017, the Group responded to the government's call for industrial agglomeration, holding a new Zhejiang **** Co., Ltd. with a
capital of 101.96 million yuan, of which 49% was in the Shaoxing Keqiao District Transformation and Upgrade Industry Fund. The company is
located in the beautiful Hangzhou Bay by the Cao'e River --- Donger Road, Keqiao District National Economic and Technological
Development Zone, Shaoxing City. The total investment is 500 million yuan, including 350 million yuan in fixed asset investment, 90,000
square meters of plant area, and more than 400 employees. Among them, there is one in Zhejiang Province Thousand Talents Plan, one in
Zhejiang Province, one postdoctoral fellow, two provincial overseas engineers, four outstanding talents at home and abroad in Shaoxing City,
and an ultra-fiber material center laboratory with an investment of 20 million yuan. Won the Zhejiang Province Patent Award in 2018 and the
China Textile Industry Patent Award in 2019. It has been identified as one of the top 10 companies in China's plastic synthetic leather industry
and the top 500 of China's textile industry competitiveness. The company has applied for more than 20 patents, 14 existing invention patents
and more than 30 registered trademarks. It has passed the national intellectual property system certification.
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1

首席科学

家

chief
scientist

有国际知名企业、科研院所、

高校中层以上工作履历。

Resume of internationally
renowned companies, research

institutes, colleges and
universities

高端纺织新

材料

New
high-end
textile
materials

博士

PhD

中级以上

Above
Intermediate

4-5 年

4-5
years

2
薪资面议

Salary needs
negotiation

日本、韩国优先

考虑。

Priority will be
given to Japan
and South
Korea.


